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Protokół nr 9/19 

z posiedzenia Komisji Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 
z dnia 21 sierpnia 2019 roku 

 

Na ogólną liczbę 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 7. 

Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła radna Agnieszka 
Białobrzewska  - Przewodnicząca Komisji. Na wstępie Przewodnicząca obrad powitała 
zebranych i po zapoznaniu się z listą obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Następnie poprosiła o uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Komisja nie wniosła uwag do proponowanego porządku obrad  
i  przyjęła następujący porządek dzienny: 
 
1. Przyjęcie protokołów: 
a) nr 7/19 z dnia  19 czerwca  2019 r. 
b) nr 8/19 z dnia 2 lipca 2019 r. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Łomża – druk nr 211,211A 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu szczepień 
ochronnych przeciwko grypie dla mieszkańców Łomży po 60 roku życia na lata 2019-
2020” – druk nr 220,220A 
4. Ocena realizacji Miejskiego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 
za 2018 rok - druk nr 221 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok   
w działach merytorycznie podległych Komisji - druk nr 223,223A 
6. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Ad.1 

Przyjęcie protokołów: 
a) nr 7/19 z dnia  19 czerwca  2019 r. 
b) nr 8/19 z dnia 2 lipca 2019 r. 
 
Komisja przyjęła protokoły nr  7/19 z dnia  19 czerwca  2019 r. oraz nr 8/19 z dnia  
2 lipca 2019 r. bez uwag. 

 
Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 
w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Łomża – druk nr 211,211A 

Pan Włodzimierz Matyjaszczyk – Kierownik Referatu Spraw Lokalowych przedstawił 

wniosek w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Miasta Łomża.  

Komisja nie zgłosiła pytań i uwag. 

Komisja w wyniku głosowania 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Łomża. 
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Ad 3.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu szczepień 
ochronnych przeciwko grypie dla mieszkańców Łomży po 60 roku życia na lata 2019-
2020” – druk nr 220,220A 

Pani Beata Jagielak-Dardzińska – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia 
przedstawiła wniosek w sprawie przyjęcia „Programu szczepień ochronnych przeciwko 
grypie dla mieszkańców Łomży po 60 roku życia na lata 2019-2020”.  

Radna Marianna Jóskowiak  poprosiła o informacje jaki jest koszt programu. 

Pani Beata Jagielak-Dardzińska – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia 
wyjaśniła, że łącznie 270 tys. zł za cale dwa lata. 

Radny Tadeusz Kowalewski zapytał, która przychodnia będzie to realizowała. 

Pani Beata Jagielak-Dardzińska – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia 
wyjaśniła, że przychodnia będzie wyłoniona w drodze konkursu.  

Radna Marianna Jóskowiak  zapytała czy pierwsze szczepienia będą wykonywane  
w połowie października. 

Pani Beata Jagielak-Dardzińska – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia 
stwierdziła, że myśli, że na koniec września.  

Radny Tadeusz Kowalewski zapytał czy projekt w przyszłości będzie dofinansowany 
przez Ministerstwo Zdrowia czy jakieś inne rozwiązania prawne. 

Pani Beata Jagielak-Dardzińska – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia 
stwierdziła, że na dziś nie ma takiej możliwości.. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu szczepień ochronnych przeciwko grypie dla mieszkańców Łomży po 60 
roku życia na lata 2019-2020”. 

Ad. 4.  

Ocena realizacji Miejskiego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych za 
2018 rok - druk nr 221 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS przedstawił informację o realizacji Miejskiego 

Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych za 2018 rok. 

 

Radny Tadeusz Kowalewski zwrócił uwagę, że w tym raporcie pojawia się informacja, 

że to są osoby niepełnosprawne, natomiast teraz odstępuje się od tego, mówi się  

o osobach z niepełnosprawnością. 

Radna Marianna Jóskowiak zapytała jaki  jest okres realizacji opieki wytchnieniowej. 
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Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS  wyjaśnił, że w tej chwili realizują opiekę 

wytchnieniową, to są usługi i jest to do końca roku, natomiast robią też prognozę, bo 

chcą rozszerzyć te działania. W przyszłym roku wyjdą z propozycją do rodzin, aby 

można było osoby z niepełnosprawnością umieszczać np. na 2 tygodnie w DPS czy 

innych ośrodkach całodobowego utrzymania, co pozwoli „odetchnąć” tym rodzinom. 

W tej chwili jest to wyłącznie w formie usług, którymi do końca roku objętych jest 7 

środowisk osób dorosłych i 3 dzieci. Opiekunki są zatrudnione, chodzą, to jest 

realizowane w oparciu o współfinansowanie miasta, natomiast w przyszłym roku będą 

rozszerzać za zgodą Prezydenta i Rady. Dodał, że  w tej chwili to jest 240 godzin 

bezpłatnych do końca roku. Na przyszły rok też jest 240 z tym, że oprócz tego może 

być dwa tygodnie umieszczenia w jakimś ośrodku całodobowym. W tej chwili 

pracownicy MOPS rozpoznają sytuacje, czy będzie na to zapotrzebowanie, bo może 

być taka sytuacja, że rodzic nie będzie wyrażał zgody.  

Radna Edyta Śledziewska stwierdziła, że trzeba się liczyć z tym, że część nie będzie 

chciała. 

Radny Tadeusz Kowalewski zapytał czy te osoby z niepełnosprawnością to osoby, 

które mieszkają w Łomży, czy są też osoby, które mieszkają w Gminie Łomża. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS  stwierdził, że program jest programem 

miejskim, jest tylko na teren miasta Łomża. Dodał, że środki PFRON to jest zadanie 

powiatowe, więc osoby, które mieszkają poza Łomżą mają przez powiat ziemski 

zabezpieczone te środki.  

Radna Edyta Śledziewska zwróciła uwagę, że gros osób niepełnosprawnych ruchowo 

korzysta w dużej mierze z Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia i zapytała czy da 

się coś zrobić z podjazdem. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że zdają sobie 

sprawę z tego, że to jest problem. Na pewno jakieś działania będą podejmowali. Nie 

ukrywa, że ich intencją w dłuższej czy krótszej, najlepiej krótszej perspektywie, byłoby 

stworzenie jednego kompleksowego miejsca gdzie osoby niepełnosprawne i inne 

osoby potrzebujące pomocy mogłyby przyjść i uzyskać kompleksową pomoc. 

Radny Tadeusz Kowalewski zwrócił uwagę, że podobna kwestia jest z wieloma 

budynkami użyteczności publicznej, a szczególnie dotkliwa sytuacja jest z filią 

biblioteki miejskiej na ulicy 3 Maja, która nie ma możliwości podjazdu dla osób 

dorosłych i dzieci z niepełnosprawnościami. Zapytał czy w tym temacie Pan Prezydent 

ma jakieś rozwiązanie. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że tak jak Pan 

Radny mówił, to nie są jedyne miejsca, w których w tej chwili jest problem. Z dnia na 

dzień tych wszystkich problemów nie rozwiążą. Na pewno będą starali się  żeby 

wszystkie te miejsca publiczne były dostosowane do potrzeb osób niepełnosprawnych.  

 

Radny Tadeusz Kowalewski zapytał co w takim razie z Urzędem Miasta na ulicy Farnej 
w tym kontekście, czy tam dalej będzie Urząd Miasta. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że rozpatrywane 
są różne warianty. Na pewno podejmą takie działania, żeby wszystkie wydziały Urzędu 
Miasta były dostępne dla osób niepełnosprawnych, tylko to z dnia na dzień się nie 
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stanie, bo potrzeba czasu, żeby te wszystkie budynki użyteczności publicznej były 
dostosowane do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

Radny Tadeusz Kowalewski poprosił Prezydenta, żeby w jakiejś przewidywalnej 
odległości czasowej powstał taki harmonogram co Prezydent zamierza w najbliższym 
czasie przystosować dla osób z niepełnosprawnością, żeby radni wiedzieli. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że nie jest 
zwolennikiem tworzenia sztywnych harmonogramów, bo nie ukrywa, że dostosowując 
budynki użyteczności publicznej do potrzeb osób niepełnosprawnych liczą na 
dofinansowania z PFRON czy z innych źródeł. W dużej części będzie to uzależnione 
od uzyskania takiego dofinansowania. 

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że rozumie, tylko chodzi o taką perspektywę, 
żeby tym osobom szczególnej troski tę informację przekazać, że miasto i Rada Miasta 
dba, że przyjmujemy takie zadania w takiej perspektywie, czy to będzie w okresie 
miesiąca, dwóch czy nawet pół roku, to nie ma znaczenia. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że nie do końca 
jest zwolennikiem tego, żeby jednoznacznie określić jakieś daty w sytuacji kiedy nie 
do końca  mają wpływu na to kiedy ta data będzie ziszczona. 

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że z pełnym szacunkiem do tego co Pan 
Prezydent powiedział i zrozumieniem wypowiedzi, ale to nie jest satysfakcjonująca 
wypowiedz dla osób z  niepełnosprawnością, które nie mogą korzystać z biblioteki, 
które nie mogą wejść do urzędu na ulicy Farnej. Poprosił o wyjaśnienie czy są  jakieś 
rozwiązania zastępcze, bo wie, że w bibliotece rozwiązaniem zastępczym jest to,  
że można książkę dowieść do osoby, która sobie tego życzy a czy sprawę, którą ma 
osoba z niepełnosprawnością na wózku załatwić na Farnej to może pojechać jakaś 
inna osoba i załatwi sprawę na Farnej. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że rozumie 
intencje, natomiast może powiedzieć, że jest daleki od tego, żeby jednoznacznie 
określać, szanując powagę urzędu, bo jeżeli określą jednoznacznie termin a takie 
działanie nie zostanie spełnione,  to w oczekiwaniu osób niepełnosprawnych Władze 
Miasta, Prezydent niewłaściwe zadziałały. Dodał, że będą starali się jak najszybciej 
tego typu działanie podejmować i realizować taką inwestycję, natomiast jest daleki od 
tego, żeby jednoznacznie określać terminy w jakich to miałoby nastąpić.  

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że też podchodzi z szacunkiem i powagą do 
Pana Prezydenta i do Urzędu Miasta, natomiast podchodzi też z szacunkiem do osób 
z niepełnosprawnością. Ilekroć rozmawia z tymi osobami, a ma z nimi kontakt dość 
częsty, to cały czas jest pytanie „co i kiedy w tym klimacie może się zmienić”. Nie może 
powiedzieć, że myślimy, pracujemy itd., bo oni mówią, że takie wypowiedzi już słyszeli. 
Dodał, że jeśli nie jesteśmy sobie w stanie poradzić z brakiem dostępności dla osób  
z niepełnosprawnością to przygotujmy rozwiązania alternatywne, tak jak to zrobiła 
chociażby  biblioteka, że książkę dostarczy do klienta. Poprosił o informację czy jest 
taka osoba w głównym Urzędzie Miasta, która może  załatwić  sprawę za osobę, która 
przychodzi ze sprawą do budynku niedostępnego. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że jest asystent. 
Podkreślił, że nie jest zwolennikiem tego, żeby jednoznacznie wskazywać takie 
terminy, ponieważ nie ukrywa, że przychodzą do niego osoby, którym ktoś kiedyś jakiś 
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termin określił i to nie zostało zrealizowane. Przychodzą z pretensjami, więc w jego 
odczuciu należy podejmować takie działania, które  najszybciej przyniosą skutki. 

Radny Tadeusz Kowalewski poprosił, żeby na drzwiach wejściowych w budynku 
urzędu na ulicy Farnej napisać, że osoby z niepełnosprawnością, które chcą załatwić 
sprawę w tym urzędzie mogą skorzystać z pomocy asystenta do spraw osób 
niepełnosprawnych, który znajduje się na Starym Rynku.  

Radny Andrzej podsiadło zapytał czy pomieszczenia biurowe, które są na ulicy Farnej 
są własnością miasta czy to jest lokal wynajęty. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że jest to własność 
miasta. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się,  pozytywnie oceniła realizację Miejskiego Programu Działań na 

Rzecz Osób Niepełnosprawnych za 2018 rok. 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok   
w działach merytorycznie podległych Komisji - druk nr 223,223A 
 
Pani Elżbieta Parzych- Skarbnik Miasta przedstawiła wniosek w sprawie zmian  
w budżecie miasta na 2019 rok  w działach merytorycznie podległych Komisji.  
 
Radny Andrzej Podsiadło zwrócił uwagę, że w części opisowej jest takie zadanie 

wykonanie ogrodzenia placu przy Zespole Szkół Specjalnych na ul. Marii Curie-

Skłodowskiej  i zapytał czy to jest to ogrodzenie, o którym mówili na komisji 

wyjazdowej. 

Pani Elżbieta Parzych - Skarbnik Miasta stwierdziła, że tak. Realizacja tego zadania to 

jest rozbiórka z jednej strony i postawienie ogrodzenia. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na 2019 rok w działach merytorycznie podległych Komisji. 

Radny Tadeusz Kowalewski poprosił panią Skarbnik o wskazanie podstawy prawnej 

blokowego, a nie indywidualnego głosowania, na poszczególne pozycje zmian 

budżetowych. Na sesjach głosują „en bloc” całe zmiany, czy jest taka możliwość, żeby 

głosować każdą pozycję oddzielnie. 

Pani Elżbieta Parzych - Skarbnik Miasta stwierdziła, że nie zna takiej możliwości, 

uchwała albo przechodzi albo nie. Sama uchwała zawiera globalne zapisy, także nie 

ma takiej możliwości.  

Radny Tadeusz Kowalewski poprosił o wskazania podstawy prawnej tego, że radni 

głosują „en bloc” cały budżet, a nie poszczególne elementy budżetu.  Dodał, że 

rozmawiał z samorządowcami z innych miast i dziwili się, że takiej możliwości nie ma 
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głosowania oddzielnych pozycji a nie całości. Stwierdził, że być może oni się mylili, jak 

Pani Skarbnik pokaże podstawę, to skonsultuje z nimi i zobaczy. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na 2019 rok w działach merytorycznie podległych Komisji. 

 
Ad. 6 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Radna Agnieszka Białobrzewska - Przewodnicząca Komisji poinformowała,  
że wpłynęły dwa pisma tej samej treści od Rady Rodziców przy Żłobku „Wesołe 
Słoneczko” oraz od Rady Rodziców przy Żłobku „Mały Artysta” ( pisma w załączeniu 
do protokołu). Stwierdziła, że wszyscy zapoznali się z tym pismem, z tego co wie takie 
pismo Pan Prezydent Chrzanowski dostał na koniec czerwca a  Rodzice nie dostali 
żadnej odpowiedzi.  
 
Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta stwierdził, że odpowiedź „już 
poszła”.  
Radny Tadeusz Kowalewski zapytał „czy poszło do wiadomości Pani 
Przewodniczącej”. 
Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta stwierdził, że to było pismo 
skierowane bezpośrednio do Rady Rodziców. 
 
Pani Grażyna Klimek – Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji stwierdziła, że  ma 
kopię odpowiedzi. Następnie Komisja zapoznała się z odpowiedzą Prezydenta (kopia 
pisma w załączeniu do protokołu).  
Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta stwierdził, że możliwości budżetowe 
mamy takie jakie mamy. Gdybyśmy mieli trochę inne możliwości finansowe, to na 
pewno byśmy rozpatrzyli to pozytywnie. Musimy patrzeć w przyszłość i nie sztuka 
obiecywać, sztuką jest, żeby działać na miarę możliwości budżetowych. Dodał, że 
analizują możliwości zwiększenia miejsc żłobkowych miejskich. Jest nawet możliwość 
otrzymania dofinansowania na stworzenie miejsc żłobkowych. 
 
Radny Tadeusz Kowalewski zapytał o ile trzeba by było zwiększyć liczbę miejsc  
w żłobkach, żeby ten problem rozwiązać.  
Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta stwierdził, że nie posiadają 
informacji czy wszystkie dzieci, które znajdują się w tych dwóch  wskazanych 
prywatnych żłobkach są to dzieci pochodzące z terenu miasta. Przypuszcza, że gdyby 
mieli możliwości stworzenia nowym miejsc żłobkowych to byłoby to w pierwszym 
etapie około 20-30 miejsc. 
 
Radna Marianna Jóskowiak zapytała czy to by była wystarczająca ilość miejsc. 
 
Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta stwierdził, że trudno powiedzieć. 
 
Radny Andrzej Podsiadło stwierdził, że tak po ludzku to nie rozumie w czym jest rzecz, 
żeby miasto nie miało naprawdę niewielkiej kwoty, żeby wspomóc tych rodziców. 
Jeżeli miasto stara się to uruchomienie kolejnego żłobka, to znaczy, że widzi takie 
potrzeby, ale póki co, to tym rodzicom należy pomóc. Stwierdził, że zrezygnowałby  
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z szeregu imprez artystycznych, które się odbywają na Starym Rynku a tym rodzicom 
by pomógł. 
 
Pani Elżbieta Parzych  - Skarbnik Miasta stwierdziła, że mamy tutaj do czynienia nie  
z dziećmi miejskimi tylko z organizacją czyli z jednostką, która realizuje zadania z tego 
zakresu, jeżeli Rada podjęłaby taką uchwałę czy Prezydent wyraziłby zgodę, to będzie 
dofinasowanie tej placówki a nie rodziców.  
 
Radny Andrzej Podsiadło stwierdził, że „podskórnie” wyczuwa jakoś niechęć do tej 
placówki, ale to jest zupełnie inny temat, tu chodzi o dzieci nie o placówkę, nie  
o dofinansowanie placówki, tylko o dofinasowanie obecności dzieci, które tam 
przebywają, z placówką może się miasto targować, sądzić, to jest zupełnie inny temat, 
ale nie kosztem dzieci. 
 
Radny Stanisław Oszkinis zapytał radnego Andrzeja Podsiadło jak to sobie wyobraża, 
jak fizycznie przekazać te pieniądze matce na dziecko. 
 
Radny Andrzej Podsiadło stwierdził, że są na to sposoby. 
 
Radna Marianna Jóskowiak stwierdziła, że przekazuje się z listą na dziecko i to dziecko 
wtedy płac mniej i o tę kwotę, którą przyznało miasto. 
 
Radna Edyta Śledziewska zapytała czy to jest znaczone, że muszą wydać na taki  
a nie inny cel. 
 
Pani Elżbieta Parzych  - Skarbnik Miasta stwierdziła, że to jest dotacja celowa. 
 
Radna Marianna Jóskowiak stwierdziła, że na konkretne dziecko, podejrzewa że jest 
taka możliwość. 
 
Pani Elżbieta Parzych  - Skarbnik Miasta wyjaśniła, że to musi być indywidualne. 
 
Radny Tadeusz Kowalewski zwrócił uwagę, że Pani Skarbnik zapewne już pracowała 
jak miasto Łomża wprowadzało jako jedno z pierwszych „Kartę Dużej Rodziny”.  
To było świadczenie socjalne wobec rodzin, które mieszkają w Łomży i czy na 
podobnych zasadach nie można wprowadzić takiej „Karty Niemowlęcia” czy czegoś 
takiego, żeby tym rodzinom pomóc.  
 
Pani Elżbieta Parzych  - Skarbnik Miasta stwierdziła, że trzeba poszukać. O dotacje 
ubiega się placówka w myśl ustawy o finansach i o systemie oświaty.  Trzeba poszukać 
i sprawdzić czy tu w ogóle jest taka możliwość, nie na wszystkie dzieci tylko na te  
z miasta. Podejrzewa na 99,9 %, że nie można ale sprawdzą. 
 
Radny Tadeusz Kowalewski zaproponował, żeby rozważyć możliwość wprowadzenia 
„Miejskiej Karty Niemowlęcia”. 
 
Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta stwierdził, że na pewno w pierwszej 
kolejności będą podejmować działania, żeby takie miejsca żłobkowe powstawały  
i żeby to były miejsca w naszych placówkach. Zwrócił uwagę, że radni zakładają, że 
oni różnicują dzieci i inna jest sytuacja dzieci, które są w żłobkach prywatnych, a inna  
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w żłobkach publicznych. Stwierdził, że nie jest to argument ponieważ tam mogą być 
inne warunki. W żłobkach prywatnych może być inny standard. Domniemywa,  
że w żłobkach prywatnych jest wyższy standard, więc jeśli otworzą się kolejne żłobki 
prywatne, które będą świadczyły opiekę nad dziećmi o wyższym standardzie  
i pozostali rodzice zabiorą swoje dzieci z naszych żłobków, co  będzie w takim 
momencie. 
 
Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że rozważanie jest abstrakcyjne, bo sądzi, że 
są pewne wymagalne standardy Sanepidu, a jeżeli ktoś sobie życzy dodatkowe usługi 
to już jest jego problem. My mamy zapewnić te podstawowe standardy.   
 
Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta stwierdził, że skoro my byśmy mieli 
przekazywać dotacje więc na jakiej postawie moglibyśmy stwierdzić, że ta opłata, która 
w jakimś prywatnym żłobku jest wnoszona, jest za te minimum. 
 
Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że są pewne standardy w opiece nad dziećmi, 
które są niezbędne a są dodatkowe. Tak jak w przedszkolu jest opieka nad dzieckiem, 
a dodatkowo  jest nauka języka angielskiego. 
 
Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta stwierdził, że mamy żłobek 
prywatny, który w standardzie świadczy usługi, opiekę ponad poziom, który świadczy 
żłobek publiczny i nie ma niższego standardu, nie ma niższej opłaty i miasto nie może 
zredukować tej kwoty i wtedy pojawia się problem. 
Radny Tadeusz Kowalewski zwracając się do Zastępcy Prezydenta stwierdził, że 
standardowa opieka nad dzieckiem, niemowlęciem jest bardzo prosta, nakarmić, uśpić 
i  zapewnić bezpieczeństwo.  
 
Radna Agnieszka Białobrzewska  - Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja 
czeka na spotkanie Pana Prezydenta z Rodzicami i  zobaczą taki będzie jego wynik. 
 
Komisja nie zgłosiła  więcej spraw w tym punkcie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodnicząca obrad 
zamknęła posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

        Przewodnicząca Komisji 
       Rodziny, Pomocy Społecznej i Zdrowia 

 
                  Agnieszka Białobrzewska 

 

 

Protokołowała: 

Izabela Jankiewicz 


